
Reservation

Jag anser det olämpligt att införa hastighetsgränser som expertmyndigheten Trafikverket avråder 
från. Det finns goda skäl att anta att deras bedömning att dessa kommer att uppfattas som 
omotiverade av trafikanterna är korrekt.

Ulf Perbo (KD)


